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Protokoll nr 1 2022 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Närvarande: 
Stefan Fagerström, HSO/FUB, Carola Gioti Synskadades Riksförbund 
 Ann-Christine Broberg, Ragnar Helin HSO/Epilepsiföreningen, Mats Fors, 
Lina Hedlund, Södermalm Sdf 
Frånvarande:  
Oscar Erlandsson, HSO Autism & Aspergerföreningen Stockholms 
län, Pelle Westerlund DHR, Sthlm avdelningen, Rickard Friberg, 
Riksförbundet för rörelsehindrade barn och ungdomar(har lämnat sin plats 
i rådet. Ersättare ej utsedd) 
Tidpunkt: 
Tisdagen den 18 januari  
Kl. 15:30-17:30 
 
Plats: 
Digitalt möte via Skype 
 

Sammanträdet öppnas   
Ordförande förklarar sammanträdet öppnat. 
 

Val av justerare 
Ragnar Helin 

Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

Anmälan av föregående protokoll 
Protokollet läggs till handlingarna.  
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Ärenden till stadsdelsnämnden den 27 januari 2021 
 
Ärende10. Medborgarförslag gällande cykelförbud på 
Årstapromenaden. Rådet vill följa vad som händer i frågan 
under våren. Ärendet kommer hanteras av trafiknämnden. 
Ordförande erbjuder sig därför att följa frågan via 
trafiknämndens råd för uppdatering i ärendet. 
Rådet anser generellt när det gäller trafikfrågor att 
gångtrafikanterna prioriteras bort till fördel för cyklister.  
 
Ärende 29. Protokollet från styrgruppen barn i behov av 
särskilt stöd, BUS. Under punkt 5a i protokollet (Återkoppling 
av arbetet med skolsociala team) vill rådet framhålla att 
elever med neuropsykiatriska funktionsnedsättningar är 
viktiga att uppmärksamma tidigt. Rådet vill framföra att när 
problem uppmärksammas så ska rätt anpassning ske så 
tidigt som möjligt utifrån personens behov vilket kräver 
kunskap om NPF i skolan.  
 
Ärende 30. Aktuellt från förvaltningen under januari. VP 
arbete pågår på alla enheter. 
 

Program för tillgänglighet och delaktighet 
 
Rådet ställer frågan hur det fortsatta arbetet ska ske med 
programmet och hur det ska följas upp. Detta då rådet anser 
att det inte  finns några mål, aktiviteter eller indikatorer 
dokumenterat för 2022 såsom varit fallet tidigare år.  
 
Förvaltningen inkluderar arbetet med programmet i 
verksamhetsplanen på enheterna och kommer att skicka ut 
verksamhetsplanen på nämndnivå där områden som berör 
funktionshinderområdet är markerade. Under 2022 kommer 
rådet gästas av flera enheter inom sociala avdelningen som 
berättar om vad som sker i verksamheterna utifrån 
programmet för delaktighet. Det sker främst i samband med 
T1 och T2. 
 

Upphandlingar och verksamhetsövergångar 
Ingen ny information. 
 

Information om inkomna handlingar 
Inga handlingar har inkommit. 
FUB informerar att det kommit till deras kännedom att 
personal inom stadens boendeverksamheter, främst de som 
är på entreprenad eller privata uttryckt att de vill veta mer om 
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Rådet för funktionshinderfrågor 
 

gode män. Överförmyndarnämnden har utbildningar gällande 
vad uppdraget som god man innebär men inte specifikt vad 
det innebär att vara god man till huvudman inom LSS. Rådet 
tar frågan vidare till berört funktionshinderråd. 
 

Övriga frågor 
 
Förvaltningen har inhämtat information från LSS hälsan den 
19 januari: Prioritering sker numera endast utifrån ålder, inte 
utifrån funktionshinder eller riskgrupp inom LSS rörande 
Covid 19 vaccinationdos 3. 
Vid vaccinationsdos 1 och 2 prioriterades vissa riskgrupper. 
Enligt rådet stämmer detta inte då det finns tydliga 
rekommendationer från FHM från 21 december kring dos 3 
för riskgrupper från 5 år och uppåt. 
 
Förmöte för rådet, startar upp nästa gång kl.15:00 via Skype. 
 
Rådet önskar träffa nämnden under våren.  
Ordförande bjuder in till träff. 

 

Nästa sammanträde 
15 februari 
 

 

Sammanträdet avslutas  
Ordförande förklarar sammanträdet avslutat. 
 

 
 
 

   
Stefan Fagerström  Ragnar Helin 
Ordförande  Justerare 
 
Digital signering 
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